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Ha,

Ik denk dat als [EB] een paragraaf over gezonde leefstijl schrijft, hij daarbij een verwijzing kan opnemen naar de brief die we

naar de kamer hebben gestuurd over ‘bewegen het nieuwe normaal’. Dat lijkt me logisch, voor de nederlander/het kamerlid lijkt
het me goed als hij samenhangend over preventieve maatregelen wordt geinformeerd. Daarmee maken we bewegen het nieuwe

normaal ook onderdeel van een bredere aanpak. lets waar het binnen VWS aan ontbreekt.....nuttig dat die werksessie er is.

Ik zal even bij polsen of hij een verwijzing wil meenemen.

Groet,

Van: CR ) JEEE @minvws.ni>
Verzonden: zondag 15 november 2020 15:07

Aan: ) SEER rminvws.t>;IE)SEENinv IEE
& @minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOED! FW: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Hoi,

Goede vraag en antwoord is volgens mij dat we er naar toe werken om ‘bewegen nieuwe normaal’ meer formeel onderdeel te

laten zijn van het grotere VWS verhaal. Ik heb daar medio december een werksessie over in MT Preventie.

(@s13 kan niet helemaal goed inschatten of deze brief niet juiste middel is om hier expliciet naar te verwijzen. Wat denk jij?

Grt

Verzonden: zondag 15 november 2020 13:42

Aan: 5.120 )BEe mins;IEEBEEo vv o>;
5.1.2e ) <I BL] 2 minvws.nl>

Onderwerp: SPOED! FW: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Urgentie: Hoog

Zie onderstaande mailwisseling.
Kunnen jullie bekijken of sport & bewegen daarin goed wordt meegenomen?
Loopt via VGP, ik denk dat ook[EEEis?
Alvast dank!

xIEEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:EEEJB @minvws.nl>
Datum: vrijdag 13 nov. 2020 2:47 PM

Onderwerp: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Ha collega’s,



976072

Zie onderstaande mailwisseling over toezegging MMZS t.a.v. Coronabrief van komende week. Willen jullie daar naar kijken en

indien mogelijk teksten aanleveren? Deadline is maandag 14u bij PDC dienstpostbusCEN ECE
Groet,

van:IEEEEiv 0 >
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:35

@minvws.nl>

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Urgentie: Hoog

+IEEEEE
Vanuit MEVA was gisteren het AO Arbeidsmarkt met Tamara van Ark. Daar kwamen een tweetal random onderwerpen aan bod,

namelijk enerzijds een artikel van Follow the Money, waarin werd geconcludeerd dat vrijgevestigde artsen goed geld verdienen

met het afnamen van testen en de coronacrisis

Ik schat zo in dat het eerste punt bij CZ/team testen ligt en

het tweede punt bij VGP. Zouden jullie de toezeggingen kunnen doorgeleiden aan de juiste personen?

Dank!

Groeten,

van:IGENBEEc minvvs o>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:16

5.1.2e ) minvws.nl>;

s.nl>; .1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: Toezegging minister voor volgende kamerbrief

EEN
Gister in het AO arbeidsmarkt heeft de minister toegezegd dat zij in de volgende coronabrief zal ingaan op een artikel van Follow

the Money. De Partij van de Dieren heeft een reactie gevraagd op het artikel waarin wordt geconcludeerd dat vrijgevestigde
artsen goed geld verdienen met het afnemen van testen en de coronacrisis.

Daarnaast vroeg [EEE of het kabinet een reactie kan geven in de volgende coronabrief op de oproep van artsen om meer

aandacht te besteden aan gezonde leefstijl. De minister heeft hierbij toegezegd dat, mits hierover iets te melden valt, dat zij dit

zou meenemen in de brief.

Zou jij deze toezegging kunnen doorgeleiden naar de coérdinatoren van de coronabrief? s met vakantie. Zij weet goed
hoe het zit met het vastleggen van toezeggingen. Maar omdat de volgende brief al snel is, is het denk ik toch wel goed om dit

ook alvast via jou uit te zetten. Denk je niet?

Groet [ERA]


